
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tid: tisdag 2 februari kl. 18:00 i Skara 

 

Närvarande: Roland Andersson, Hans Bogeskär, Björn Westling, Leif Axelsson, Ann Ohlsson, 

Christer Swenson, Bengt Larsson, Hans Brolin, Thomas Johansson, Bo Roos 

 

Dagordning 

 

1. Mötets öppnande, Thomas öppnar mötet 

 

2. Val av justerare, Bengt utses till justerare 

 

3. Föregående protokoll, vi godkänner protokollet efter genomgång 

 

4. DM-mästare på hemsidan, statusrapport 

Leif är klar, Bo lämnar snart över till Bengt för genomläsning.  

 

5. Ekonomirapport 

Bengt rapporterar kring distriktets ekonomi samt önskar diskutera om vi skall ha tillgångar 

fortsatt placerade i räntefonder. Vi beslutar att flytta fonden till ett sparkonto. Vi ligger lite 

efter budget, fick 15 par mer i veteran, damer minskade med 14 par.  

 

6. DM Lag – final 

Planering av finalspelet i DM lag. Först möts norra/södra gruppen inbördes, 2.5 matcher i 

Skövde/ Borås 13 februari, sedan 2.5 matcher i Tibro/ Herrljunga 27 februari. Finalen 

avslutas i Falköping 19/20 mars med 3.5 och 2.5 matcher. Starttid är 10:00 varje gång, och 

varje match 16 brickor. Vi beslutar att spela med förlagda brickor, men ingen imps across. 

 

7. Utbildningar 

Vi vill uppmärksamma att Erik Sjöstrand lyckades med att få steg3 licens under förbundets 

utbildningshelg. Diskussion fördes vid förra mötet om en fortbildning för redan verksamma 

tävlingsledare samt en TL-kurs steg 1 i Boråsområdet. Steg1-utbildningen kommer att hållas 

i Ulricehamn/Borås i april/ maj. Fortbildning och ruterutbildning tas upp på årets 

klubbträff 

 

8. Rapport från SBF 

Nästa styrelsemöte är 2016-02-05, vi ber om ett förtydligande om lagkommissionens status 

och handläggningstider då styrelsen fått frågor kring öppna ärenden. 

 

9. Starttider för DM-tävlingar 

Vi beslutar att rekommendera arrangören att sätta en starttid som tar hänsyn till bl.a. 

spelarnas restid och tidpunkt på året. Som huvudprincip rekommenderar distriktet 10:00 

som starttid för DM-finaler, medan lokala kval där spelarna har kort restid kan börja 

tidigare.  

 

10. Division IV 

Diskussion för hur vi skall kunna öka antalet deltagande lag till nästa spelår. Svenska cupen 

och DM lag tar många lag, vilket gör att få hinner med DIV 4. En fundering är att börja 

med DM-kvalet och låta de utslagna lagen fortsätta i DIV 4. Vi tar upp frågan på 

klubbträffen 

 



11. Övriga frågor 

 DM-mixed, vi diskuterar simultankval och flytt av finalen. 

o Finalen är planerad till 2/4, vi ändrar inte datum, men försöker arbeta igenom 

programmet bättre till nästa år. 

o Vi diskuterar svagheten med att vanliga par spelar samtidigt som simultankval 

mixed och veteran. För tillfället överväger fördelarna nackdelarna, och normalt 

blir uppemot 50% av de kvalande tillfrågade om deltagande i finalen. 

 Vi har fått uppskattande kommentarer för arrangemangen av DM semifinaler i 

Mariestad, Suntak och Vårgårda.  

 En fråga har ställts från en medlem kring deltagande av par från andra distrikt i DM-

tävlingar. Medlemmen har informerats om att DM-tävlingar i Västergötlands BF är 

öppna för deltagande även för spelare från andra distrikt.  

 Vi uppmanar våra klubbar att be sina medlemmar gå igenom sina uppgifter, framförallt 

telefonnummer och mailadress 

 

12. Vi bokar nästa möte till 2016-05-14, styrelsemöte 10:00, lunch 12:00, klubbträff 13-15.  

a. Bengt undersöker Falköping, Kvänum som alternativ 

b. Vi tänker diskutera DIV 4, utbildning/simuleringar, spelprogrammet,  

 

13. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

____________   __________ 

Bo Roos    Bengt Larsson 

 


